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Abstract (en)
So that the articulated connection between a swivel arm (9) and an auxiliary link (12) can be made easily, but also released easily, the bearing bolt
(10) on the swivel arm (9) is equipped with a circumferential groove (14), and its free end is chamfered (15). Moreover, two blocking jaws (17, 18)
are held pivotably and/or bendably on the auxiliary link (12) and project with inner regions (20) and (21) into the range of movement of the bearing
bolt (10). When the bearing bolt (10) is being inserted into the bearing bore (11), the two blocking jaws (17, 18) shift sideways in opposite directions.
As soon as the circumferential groove (14) has come into the pivoting range of the blocking jaws (17, 18), these can spring back and enter the
groove with a blocking effect. A manual release of this blocking device is possible if the free blocking-jaw ends are connected to, especially made in
one piece with, a shackle-like actuating member (33) which can be pressed down resiliently. <IMAGE>

Abstract (de)
Um die gelenkige Verbindung zwischen einem Ausstellarm (9) und einem Hilfslenker (12) leicht herstellen, aber auch leicht lösen zu können, ist der
Lagerbolzen (10) am Ausstellarm (9) mit einer Umfangsnut (14) ausgestattet, und sein freies Ende angefast (15). Außerdem sind am Hilfslenker
(12) zwei Sperrbacken (17,18) verschwenk- und/oder biegbar gehalten, die mit inneren Bereichen (20) bzw. (21) in den Bewegungsbereich
des Lagerbolzens (10) hineinragen. Beim Einstecken des Lagerbolzens (10) in die Lagerbohrung (11) weichen die beiden Sperrbacken (17,18)
nach entgegengesetzten Richtungen seitlich aus. Sobald die Umfangsnut (14) im Schwenkbereich der Sperrbacken (17,18) angekommen ist,
können letztere zurückfedern und in die Nut sperrend eintreten. Eine Handauslösung dieser Sperrvorrichtung ist dadurch möglich, daß die freien
Sperrbackenenden mit einem federelastisch niederdrückbaren bügelartigen Betätigungsorgan (33) verbunden, insbesondere einstückig hergestellt
sind. <IMAGE> <IMAGE>
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